
 

 

Referat af møde i Lokalråd RibeMidt den 19. april 2017  
 
 
 
1. Godkendelse af referater 
 
Godkendt 
 
2. Godkendelse af dagsorden (Lulu deler en ny ud - denne) 
 
Godkendt  
 
3. Møde omkring Ribe jernstøberi d. 19. april 
 
Det er ikke rimeligt, at formanden, næstformanden eller andre udtaler sig på vegne af lokalråd 
RibeMidt om emner lokalrådet ikke har haft mulighed for at debattere! 
 
Realdania, Esbjergkommune og Ribe Jernstøberi indgik i efteråret 2016 et partnerskab om 
udvikling af en helhedsplan for området hvor Ribe jernindustri ligger i dag.   
Lulu har deltaget i et møde hvor forskellige interessenter, videns-personer og fagkompetente var 
inviteret. Mødet skulle nuancere den viden/de interesser der er omkring området. 
  
Lulu har holdt et oplæg med fokus på, borgere i egen by, handelsstandsforeningen v. Poul Anker 
og turistforeningen omkring turisme.  
 
Materiale fra mødet cirkulerer så vi alle har mulighed for at læse det. 
 
4. Møde med teknik og forsyning 21. april (dagsorden sendt til Willi og Aksel) 
 
Gennemgang af hvilke punkter, der er på den udsendte dagsorden, punkterne 10, 11, 12, 13, 14, 
15 er ikke med, vi er opmærksomme på at disse punkter behandles i andre sammenhænge ... 
 
Vi stiller spørgsmål til udvikling omkring banegården på mødet. 
 
5. Status på Ribelund park projekt? 
 

Niels har bolden � 

 
6. Nyt fra foreningerne 
 
Lulu, der arbejdes på udvidelse af beboerhuset. Ingen andre har noget af fælles interesse. 
 
7. Økonomi 
 
38540,43 på bogen 
 
Vi udsatte det borgermøde der var datosat til den 3. maj (ingen ny dato er sat). Hvis det er muligt, 
forsøger vi at gennemføre mødet forud for mødet med økonomiudvalget den 23. maj. 
 
8. Evt. herunder næste møde 
 
Niels indkalder næste møde 
 
 
Referat, Signe 
 


